
Application de l'article 51bis du Règlement d'Ordre intérieur du Conseil communal. 

Question orale de T. SCHUERMANS, Conseillère communale, relative à la fermeture 

du passage dans le Parc de la Rosée. 

 

T. SCHUERMANS donne lecture du texte suivant : 

T. SCHUERMANS geeft lezing van de volgende tekst: 

Het Dauwpark / Parc de la Rosée in Kuregem is een cruciale groene ruimte voor de 

buurt. Gezien de hoge bevolkingsdichtheid in deze wijk, is het park een belangrijke 

plek voor ontspanning en ontmoeting van jong en oud. Echter, een van de toegangen 

tot het park, gelegen aan de Bergensesteenweg, 11, is al sinds 2014 afgesloten. Dit is 

al meer dan 10 jaar! 

Deze afsluiting is problematisch om verschillende redenen. Ten eerste creëert de 

huidige situatie een onaantrekkelijke en onveilige omgeving, aangezien tegen de 

afgesloten wand afval wordt geplaatst en wordt gesluikstort. Zo draagt het bij aan de 

verloedering van de straat. Het groen achter deze wand is niet zichtbaar en ontneemt 

het aangenamer maken van de wijk. Bovendien ontneemt deze afsluiting voor de 

bewoners ook nog eens een logische doorgang en draagt het bij aan de isolatie van 

het park, terwijl een open doorgang net kan zorgen voor meer sociale controle en een 

levendigere omgeving. 

In de argumentatie voor de afsluiting wordt verwezen naar veiligheidsproblemen in de 

wijk en het advies van de lokale politie, maar dit is al meer dan 10 jaar oud. Hoewel 

veiligheid uiteraard een prioriteit is, kan het geen reden zijn om publieke infrastructuur 

ontoegankelijk te maken voor de bewoners. Dit is een kortetermijnoplossing die nu al 

10 jaar duurt en dus niet zorgt voor de leefbaarheid van de wijk. 

De situatie in de wijk is na 10 jaar al sterk geëvolueerd en een herziening van het 

veiligheidsadvies is volgens mij noodzakelijk.  

Ook betreuren we het gebrek aan inspraak van de buurtbewoners. Tijdens de publieke 

enquête en de Overlegcommissie is blijkbaar niet expliciet gecommuniceerd over de 

mogelijkheid om deze doorgang opnieuw te openen. Gezien het feit dat de 

aanbesteding voor de renovatiewerken van het park nog niet is toegewezen, roepen 

wij het college op om deze beslissing opnieuw te bekijken en samen met de 

buurtbewoners en experten te zoeken naar een oplossing die zowel veiligheid als 

toegankelijkheid waarborgt. 

Daarom stel ik het college de volgende vragen: 

1. Is het college bereid om het advies van de politie van destijds te herbekijken, 

rekening houdend met de evolutie van de situatie in de wijk? 

2. Is het mogelijk om deze doorgang na 10 jaar te heropenen voor de leefbaarheid van 

de buurt? 

  

Madame l’Echevine CARLIER donne lecture de la réponse suivante : 



Mevrouw de Schepen CARLIER geeft lezing van het volgend antwoord: 

L’entrée du parc, située chaussée de Mons, 11, a été fermée à la suite du projet de 

construction d'un bâtiment de sept logements et d'une crèche de vingt-huit enfants sur 

le terrain donnant sur la rue dans le cadre du contrat de quartier Lemmens (2007-

2011/2013), en partie subventionné par les fonds du « FEDER ». 

Malheureusement, ce projet n'a jamais vu le jour car les riverains du numéro 9 de la 

chaussée de Mons ont fait appel du permis de bâtir. Cet appel a été approuvé par le 

Juge de Paix, mais les délais du contrat de quartier ne permettaient plus de faire appel 

de cette décision et le Collège a donc décidé d'abandonner le projet en sa séance du 

23/12/2014. 

Toutefois, il convient de rappeler que le parc est, en tout état de cause, géré par 

« Bruxelles Environnement », avec qui il serait souhaitable de discuter des conditions 

de réouverture de cette entrée, éventuellement en concertation avec la police. Nous 

n'avons pas connaissance d'un avis négatif de la part de la police concernant cet 

accès, mais nous sommes conscients des réticences des gardes du parc pour diverses 

raisons dont nous n'avons pas connaissance 

 


